

Date: 30 January 2026

التاريخ: 30 يناير 2026

**Attention: The Saudi Exchange Company
(Tadawul)
Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia**

السادة/ شركة تداول السعودية (تداول) المحترمين
الرياض، المملكة العربية السعودية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Americana Restaurants International PLC (the "Company") - Notification of Executive Management Appointments.

الموضوع: شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي ("الشركة") - إخطار بتعيينات في الإدارة التنفيذية.

The Company hereby notifies you of the following key structural changes in its executive management, effective **1 February 2026**:

تود الشركة إحاطتكم علماً بإجراء التغييرات الهيكلية الرئيسية التالية في الإدارة التنفيذية للشركة، وذلك اعتباراً من **1 فبراير 2026**:

- 1) **Mr. Harsh Bansal** will be appointed **Chief Operating Officer – KFC & Pizza Hut**, with responsibility for the operational performance of these brands across the Company's markets. Mr. Bansal will continue to oversee the Finance function on an interim basis until the appointment of the new Chief Financial Officer.
- 2) **Mr. Vishal Bhatia** will be appointed **Chief Digital Officer**, with responsibility for the Company's digital strategy and capabilities.

1) سيتم تعيين السيد/ هارش بانسال في منصب الرئيس التنفيذي للعمليات – كنتاكي وبيتزا هت، حيث سيتولى مسؤولية الأداء التشغيلي لهاتين العلامتين التجاريتين عبر أسواق الشركة. وسيستمر السيد/ بانسال في الإشراف على الوظيفة المالية بصفة مؤقتة إلى حين تعيين رئيس تنفيذي مالي جديد.

2) سيتم تعيين السيد/ فيشال بهاتي في منصب الرئيس التنفيذي للشؤون الرقمية، حيث سيتولى مسؤولية الاستراتيجية الرقمية للشركة وتطوير قدراتها الرقمية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

ثاقب محمد صابر أعوان -
Secretary of the Board - أمين سر المجلس



- Copy to Capital Market Authority

- نسخة إلى هيئة السوق المالية